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1. Velkomst og valgt af dirigent 

 

Katherina bød velkommen og udbad sig forslag til valg af dirigent. Samtidig oplyste hun, at 

mødetidspunktet kl. 17.00 er et forsøg og vi må se, hvordan det passer fremover. Der vil også 

være aftensmad til de, der har tilmeldt sig, efter mødet. 

 

2. Valg af stemmeudvalg og referent 

 

Katherina blev valgt til dirigent, som konstaterede, at mødet var lovligt indkaldt og beslut-

ningsdygtigt. 

 

Claus og Lars blev valgt til stemmeudvalg, Charlotte som referent. 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af beretning fra bestyrelsen 

 

Katherina fremlagde beretningen. Det blev oplyst,  

 

- at belysningen er planlagt til januar 2019 og 

- at belægningen til legepladserne kommer i løbet ganske få dage, så de kan tages i brug.  

- Vi har fået lagt hækklipningen i budget, så det kommer også med til næste år.  

- Det er et forsøg, at bord/bænkesættene ikke er sat fast, så de kan rykkes. 

 

Der vil hen over efteråret komme beholdere til genbrugsplast og metal. 

 

Benyt evt. facebookgruppen Asgårds-Vidars Plads til at hjælpe hinanden. Papcontaineren på 

Valkyries Plads og Valhals Plads må gerne benyttes.  

 

Afhentning af storskrald kan bestilles på Egedal Kommunes hjemmeside: 

https://egedal.renoweb.dk/Legacy/selvbetjening/mit_affald.aspx  

 

Herefter blev beretningen godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2017 

 

Lars fremlagde regnskabet og nævnte de afvigelser, der står på bagsiden af regnskabet og 

gjorde opmærksom på, at det kun er et sammendrag af det fulde regnskab. 

 

https://egedal.renoweb.dk/Legacy/selvbetjening/mit_affald.aspx
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Der har været mindre udgifter til ejendomsskatter, bidrag til boligforeningen, vedligeholdel-

se, planlagt- og periodisk vedligeholdelse og fornyelse, drift af vaskeri og materialegård samt 

ekstraordinære udgifter er også blevet mindre, da vi har haft større afdrag på lån. 

 

Regnskabet udviser et overskud på 316.117 kr.  

 

Herefter blev regnskabet taget til efterretning. 

 

5. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2019 som et rammebudget 

 

Lars fremlagde budgettet og fremhævede udgifterne på s. 3 i budgettet, hvoraf det forventes, 

at ejendomsskatterne stiger, bidrag til boligforeningen og renholdelse bliver mindre. Der er 

afsat midler fra tidligere år til planlagt vedligeholdelse og fornyelser, som derfor ikke udløser 

huslejestigning. 

 

Overskuddet indregnes i næste års henlæggelser, hvor der bl.a. er henlagt 200.000 kr. til hegn, 

reparation af tag over carportene, udendørs lamper og skure ved 1-rums boligerne. 

 

Der var spørgsmål til, om alle skal betale for vedligeholdelse af tag til carportene, hvilket blev 

bekræftet samt spørgsmål til særlige aktiviteter, som er til vaskeri og selskabslokaler. 

 

Herefter blev budgettet godkendt med 32 stemmer for og 2 stemmer blanke. 

 

6. Behandling af indkomne forslag 

 

a. Forslag om indeksering af beboerindskud 

 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

b. Forslag om 2 husdyr i familieboligerne og 1 husdyr (hund/kat) i ungdomsboligerne 

 

Forslaget blev godkendt med 20 stemmer for og 6 imod, 8 undlod at stemme. 

 

c. Forslag om 1 hund og opsætning af emhætte i ungdomsboligerne 

 

Forslaget om hund udgik, da det netop var vedtaget under forslag b.  Forslag om emhæt-

ter blev enstemmigt vedtaget. 

 

d. Forslag om ændring af chikaner på stamvejen. 

 

Lars oplyste, at et sådant forslag også kræver vedtagelse fra de andre 3 afdelinger i Sten-

gården, da I jo er fælles om vejen. 
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Der skal være fællesmøde for de 4 afdelinger i Stengården til november, hvor afd. 16 kan 

medtage et forslag. 

 

Katherina bekræftede, at bestyrelsen medtager et nyt forslag om asfalteret bump på tværs 

af hele kørebanen.. 

 

Efter en kort debat om de nuværende chikaner, som ingen var tilfredse med, blev forsla-

get trukket. 

 

Bestyrelsen arbejder derfor videre med et forslag til fællesmødet, hvor asfaltbump på 

tværs af kørebanen og evt. skiltning samt sten i kanten medtages. 

 

På spørgsmål om hækklipningen forsætter til næste år, blev det bekræftet. Det skal dog 

vedtages igen til næste år. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

Gulhanim Karsi blev genvalgt og Linda Alstrup blev nyvalgt for en 2-årig periode. 

 

8. Valg af suppleanter 

 

Astrid Konstantin-Hansen og Jannie Thuesen blev valgt for en 1-årig periode. 

 

9. Valg af repræsentantskabsmedlemmer 

 

Claus Beck og Mai Dregård-Sørensen blev indstillet til repræsentantskabet for en 1-årig peri-

ode. 

 

10. Eventuelt 

 

Der blev klaget over knallertkørsel på stierne. 

 

Katherina kontakter Astrid Lorentzen om fældning af træer ved Vidars Plads. 

 

Katerina opfordrede folk til at melde sig ind i facebookgruppen. Nogle har f.eks. fået pris på 

hækklipning i haverne, det kan være rart for andre at vide. Eller hvis man kan hjælpe hinan-

den på en eller anden måde. 

 

Der var positiv tilkendegivelse af mødetidspunktet kl. 17.00. Børn er også meget velkomne. 

 

Der var tale om evt. en sommerfest til næste år, måske med deltagelse af afd. 14. 
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På spørgsmål til havelåger, som er meget forskellige i afdelingen blev det oplyst, at vi afven-

ter svar på dispensation fra Egedal Kommune til hegn i afdelingen. Når vi har det svar, kan vi 

mere ensrette hegn og låger. 

 

Husk at fjerne affald i haver, så det ikke tiltrækker rotter. Dem har vi haft mange af i år. 

 

Mødet sluttede kl. 18.20 med efterfølgende spisning. 

 


